
Styrelsemöte 2012-01-07

Närvarande: Kicki, Elin, Pär, Lasse P, Thomas, Annica A

1. Kicki redogör för fritidsföreningens fråga ang. vägavgiften.
Problemet kommer lösas med stadgeändringen. Elin mailar Madison och förklarar.

2. Genomgång av föregående protokoll;
Hastighetsmätning – Inget nytt. David påmind om att han skall göra prototyp på ”vindflöjel”.
Busskuren – Den är flyttad. Föreslås att de som hjälpte till med detta skall få en blomma på 
vårstämman. Bifalles!
Ekonomin – Inget nytt.
Plogning – Fortsätter med samma plogare men nån plogning har hittills inte behövts den här 
säsongen. Fortsättning följer.
Båtplats – Lasse har en förteckning över vem som har vilken båtplats. Listan är dock inte 
komplett. Vill ta upp detta på vårstämman och skicka runt listan. Bestäms att vi mailar ut 
listan i samband med kallelsen! 
Pär meddelar att deras privata träbockar är försvunna från båtplatsen. De var märkta med 
fastighetsbeteckningen. Ingen närvarande på mötet känner till något om detta! Frågar igen 
på vårstämman om någon vet vart de tagit vägen.

3. Hemsidan 
Annica A redovisar för arbetet med ny hemsida. Den kommer att läggas ut inom några veckor 
och Annica meddelar styrelsen via mail när så sker.

4. Vassklippning 
Annica A och Pär hjälps till att sälja vassklipparen. Om byte till annan lämplig vassklippare är 
möjligt är det självklart intressant.
Thomas kollar upp vad det kostar att köpa in karp till Sidfjärden.

5. Stadgeändring
Elin redovisar vad stadgegruppen har kommit fram till. Ännu lite ändringar är nödvändigt och 
många bra synpunkter kommer fram. Förslaget planeras att redovisas på vårstämman och 
kommer medfölja som bilaga till kallelsen. 

6. Åsikt angående missämja i byn har framförts till ordföranden. Styrelsen beslutar att uppmana 
till skriftlig inlämning senast två veckor innan av alla ”Övriga frågor” till vårstämman. Detta 
för att inte frågor och åsikter skall kunna missuppfattas. Denna uppmaning kommer att 
finnas med i kallelsen till vårstämman.

7. Annika A ringer kommunen och frågar vad som hände med vägnamnsärendet. 
8. Kicki skall komma med förslag på om när vi kan samlas hos henne för att sortera och rensa 

bykistan och alla papper. 
9. Vårstämman preliminärbokas till 14/4-12. 

Elin Griff, sekreterare 


